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Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

 

 

Protokół nr XXIX 

 
 

XXIX Sesja w dniu 19 sierpnia 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 19 sierpnia 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:50 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do protokołu/ 

 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Katarzyna Licznar 

11. Paweł Licznar 

12. Ludmiła Lisowska 

13. Edward Mazur 

14. Stanisław Mięczakowski 

15. Edward Mróz 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała 

radnych i zaproszonych gości. Poinformowała, że sesja Rady Miejskiej została zwołana na 

wniosek Burmistrza Prudnika z dnia 13 sierpnia 2020 r. w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Przewodnicząca odczytała wniosek. 

/wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 21 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur poinformował, że obrady  sesji Rady Miejskiej  

w Prudniku są transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz 

udostępniane, zgodnie z art. 20 ust. 1 b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn Informacji Publicznej Gminy 
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Prudnik pod adresem www.prudnik.bip.prudnik.pl i stronę internetową www.prudnik.pl. 

Uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku  wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie 

i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. c Rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w sprawie ochrony osób fizycznych  

w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich 

danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE. Klauzula informacyjna dot. transmisji obrad 

sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje się pod adresem www.prudnik.bip.prudnik.pl 

2. Podjęcie uchwały z sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Prudnik dla 

Jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Szybowicach (druk 509) 

Projekt uchwały druk nr 509 omówiła Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska. Poinformowała, że 

w związku z wnioskiem Ochotniczej Straży Pożarnej w Szybowicach o dofinansowanie 

zakupu średniego samochodu pożarniczego, Gmina Prudnik udziela dotacji z budżetu na 2020 

r. w wysokości 208.000,00zł dla Jednostki OSP w Szybowicach. Jednostka znajduje się  

w Krajowym Systemie Ratowniczo - Gaśniczym. 

Radny Stanisław Mięczakowski stwierdził, że jeśli dobrze pamięta, na jednej z ostatniej 

sesji przekazywane były środki z budżetu gminy na ten cel. Zapytał czy są to kolejne środki z 

budżetu gminy z przeznaczeniem na zakup samochodu? 

Skarbnik Jadwiga Zielińska poinformowała, że na sesji kwietniowej pieniądze zostały 

przeniesione na rezerwę inwestycyjną, natomiast w tej chwili rezerwa inwestycyjna zostaje 

rozwiązana z przeznaczeniem na dotację dla stowarzyszenia na zakup samochodu.  

Radny Andrzej Gajewski przedstawił montaż finansowy i podziękował wszystkim osobom, 

które przyczyniły się do tego, aby udało się zebrać potrzebne środki na zakup samochodu,  

w szczególności Burmistrzowi oraz Radzie Miejskiej. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta, w związku z powyższym Przewodnicząca podała projekt 

uchwały druk nr 509 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Prudnik dla 

Jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Szybowicach (druk 509).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXIX/481/2020 z sprawie udzielenia dotacji 

celowej z budżetu Gminy Prudnik dla Jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Szybowicach 

została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu/  

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2020 rok (druk 

510) 
Projekt uchwały druk nr 510 omówiła Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska. Poinformowała, 

że: 

1. W związku z podpisaniem aneksu do umowy o dofinansowanie ze środków Funduszu Dróg 

Samorządowych zadania pn. „Przebudowa drogi ul. Legionów w Prudniku” w kwocie 

http://www.prudnik.pl/
http://www.prudnik.bip.prudnik.pl/
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658.665,00 zł oraz po rozstrzygnięciu przetargu na realizację zadania dokonuje się 

zmniejszenia dochodów w dziale 600 w § 6350 o kwotę 257.622,57 zł i jednocześnie 

zmniejszenia wydatków majątkowych o kwotę 257.622,57 zł. Plan wydatków po zmianie na 

zadanie wyniesie 1.092.377,43 zł. 

2. W związku z podpisaniem aneksu do umowy na realizację zadania pn. „Rozbudowa  

i przebudowa Wiejskiego Domu Kultury w Szybowicach” ze środków Europejskiego 

Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich dokonuje się zmniejszenia 

dochodów w dziale 921 w § 6258 o kwotę 13.888,00 zł. 

3. Dokonuje się zwiększenia dochodów zrealizowanych ponad planowane wielkości: 

- w dziale 754 w § 0920 o kwotę 42,63zł z tytułu pozostałych odsetek, w § 0950 o kwotę 

170,34 zł z tytułu kar za nieterminową płatność oraz dochodów majątkowych w § 0870  

o kwotę 1.057,56 zł; 

- w dziale 756 w § 0460 o kwotę 34.276,00 zł z tytułu opłaty eksploatacyjnej; 

- w dziale 900 w § 0690 o kwotę 36.155,37 zł z opłat za korzystanie ze środowiska. 

4. W związku z przyznaniem Gminie Prudnik ze środków rezerwy części oświatowej 

subwencji ogólnej w kwocie 71.570,00 zł dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 758  

w § 2920 i jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 801 rozdziale 80101  

o kwotę 71.570,00 zł na dofinansowanie wyposażenia w pomoce dydaktyczne niezbędne do 

realizacji podstawy programowej z przedmiotów przyrodniczych w publicznych szkołach 

podstawowych tj. w ZSP w Szybowicach.  

5. W związku z podpisaniem aneksu do umowy o partnerstwie na rzecz realizacji Projektu 

„Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej na terenie Subregionu Południowego 

- etap II” zwiększającego dla gminy Prudnik dofinansowanie do kwoty 525.627,71 zł 

dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 750 w § 6257 na zadanie pn. „Zwiększenie 

efektywności energetycznej budynku Urzędu Miejskiego w Prudniku” o kwotę 106.401,71 zł. 

6. W wyniku uchwały podjętej na zebraniu wiejskim sołectwa wsi Szybowice dokonuje się 

zmian zadań realizowanych w ramach Funduszu Sołeckiego poprzez odstąpienie od realizacji 

zadań pn. „Organizacja Dożynek Gminnych w Szybowicach” w dziale 010 rozdziale 01095  

o kwotę 5.000,00 zł oraz pn. „Zagospodarowanie działki gminnej Nr 497/3 w Szybowicach” 

w dziale 900 rozdziale 90095 o kwotę 20.000,00zł. Pozyskane środki Sołectwo przeznacza na 

nowe zadanie pn. "Remont remizy OSP Szybowice, w której mieści się świetlica” w dziale 

754 rozdziale 75412 o kwotę 25.000,00 zł. 

7. Dokonuje się zmniejszenia wydatków majątkowych poprzez rozwiązanie rezerwy celowej 

na inwestycje i zakupy inwestycyjne w dziale 758 rozdziale 75818 o kwotę 208.000,00 zł  

i jednocześnie dokonuje się zwiększenia dotacji na inwestycje w dziale 754 rozdziale 75412 

o kwotę 208.000,00 zł na zakup średniego samochodu pożarniczego dla Jednostki 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Szybowicach. 

8. Dokonuje się zmiany klasyfikacji budżetowej na wynagrodzenia nauczycieli wiejskich 

świetlic szkolnych poprzez zmniejszenie wydatków w dziale 801 w rozdziale 80101 o kwotę 

215.000,00zł, w rozdziale 80104 o kwotę 12.500,00 zł i zwiększenie wydatków w dziale 854 

rozdziale 85401 o kwotę 227.500,00zł.  

9. Dokonuje się zmniejszenia wydatków na wynagrodzenia w dziale 801 rozdziale 80104  

o kwotę 41.771,91zł oraz dotacji na kształcenie specjalne dla przedszkoli niepublicznych  

w dziale 801 rozdziale 80149 o kwotę 10.442,98 zł. Pozyskane środki zgodnie z metryczką 

subwencji oświatowej na 2020 rok przeznacza się na zwiększenie wydatków na wczesne 

wspomaganie rozwoju dziecka w dziale 854 rozdziale 85404 z przeznaczeniem na 

wynagrodzenia i składki od nich naliczane w kwocie 41.771,91 zł oraz na dotację dla 

przedszkoli niepublicznych w kwocie 10.442,98 zł. 

10. Dokonuje się zmniejszenia wydatków bieżących na kolonie dzieci w dziale 854 rozdziale 

85412 w kwocie 25.000,00zł i zwiększenia wydatków: w dziale 801 rozdziale 80101 o kwotę 
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21.000,00 zł na naprawę monitoringu w ZSP w Moszczance i ZSP w Rudziczce, na zakup 

krzesełek w ZSP Rudziczce, ZSP w Szybowicach i ZSP w Moszczance oraz w rozdziale 

80148 o kwotę 4.000,00zł na zakup materiałów do wykonania remontu mebli kuchennych  

w ZSP nr 2  w Prudniku. 

11. Dokonuje się zmniejszenia wydatków w dziale 855 rozdziale 85505 o kwotę 1.200,00 zł  

z przeznaczeniem na opłaty za gaz i konserwację dźwigów towarowych w Zespole Szkół  

w Prudniku w dziale 801 rozdziale 80148 o kwotę 1.200,00zł. 

12. Dokonuje się zmiany klasyfikacji budżetowej zadań inwestycyjnych realizowanych ze 

środków gminy i Funduszu Sołeckiego poprzez: 

1)  zmniejszenie wydatków majątkowych w dziale: 

- 900 rozdziale 90095 w zadaniu pn. „Modernizacja nawierzchni na placu przy WDK 

Mieszkowice” o kwotę 14.000,00zł , 

- 926 rozdziale 92601 w zadaniu pn. „Posadowienie blaszaka stanowiącego magazyn przy 

WDK w Mieszkowicach” o kwotę 7.000,00 zł; 

2) zwiększenie wydatków majątkowych w dziale 921 rozdziale 92109 na zadania  pn.: 

- „Modernizacja nawierzchni na placu przy WDK Mieszkowice” o kwotę 14.000,00 zł  

(tj. środki gminy 3.500,00zł, FS 10.500,00zł), 

- „Posadowienie blaszaka stanowiącego magazyn przy WDK w Mieszkowicach” o kwotę 

7.000,00zł (tj. środki gminy 2.000,00 zł, FS 5.000,00 zł). 

13. W związku z uruchomieniem procedury przetargowej na wyłonienie projektanta 

dokumentacji dla zadania pn. „Przebudowa stadionu przy ul. Kolejowej”, której termin 

płatności przypadnie na 2021 rok, dokonuje się zmniejszenia wydatków w dziale 926 

rozdziale 92601 o kwotę 197.540,00 zł i jednocześnie ujmuje się zadanie w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Prudnik. 

14. Dokonuje się zwiększenia wydatków na zabezpieczenie wynagrodzeń i składek od nich 

naliczanych dla nauczycieli szkół w dziale 801 rozdziale 80101 o kwotę 269.815,61 zł. 

Radny Stanisław Mięczakowski zwrócił się do Burmistrza z prośbą o wsparcie dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Łące Prudnickiej. Prośbę umotywował tym, że jednostka OSP 

od trzech tygodni jest wycofana w działaniach w związku z problemami technicznymi 

samochodu pożarniczego. Dodał, że na dzień dzisiejszy jednostka z Łąki Prudnickiej jest 

jednostką najbardziej wyszkoloną, a z przyczyn technicznych nie mogą brać udziału  

w akcjach różnego typu. Poprosił o zabezpieczenie w budżecie 3000 zł na remont 

wspomnianego samochodu.  

Burmistrz przypomniał, że poruszony przez radnego temat nie jest tematem przewidzianym 

na sesję obecną.   

Radny Zygmunt Trojniak zapytał o punkt związany z zadaniem pn. „Przebudowa drogi  

ul. Legionów w Prudniku” w kwocie 658.665,00 zł. Dlaczego z jednej strony dokonuje się 

zmniejszenia dochodów w dziale 600 w § 6350 o kwotę 257.622,57 zł i jednocześnie 

zmniejszenia wydatków majątkowych o kwotę 257.622,57zł. Plan wydatków po zmianie na 

zadanie wyniesie 1.092.377,43 zł. 

Skarbnik  Jadwiga Zielińska wyjaśniła, że wynika to z tego, że z jednej strony będzie 

mniejszy wpływ do budżetu gminy z Funduszu Dróg Samorządowych, a co za tym idzie 

należy zmniejszyć wydatki na zadanie.  

Radny Zygmunt Trojniak zadał pytanie odnośnie dokumentacji na stadion przy ulicy 

Kolejowej. Zauważył, że w budżecie jest zapis o uruchomieniu procedury przetargowej na 

dokumentację. Zapytał czy jest już jakaś konkretna koncepcja?  

Skarbnik oznajmiła, że w tej chwili składane są wnioski, a ostateczne zakończenie 

dokumentacji przewidziane jest na marzec przyszłego roku, więc płatność przypadnie  

w przyszłym roku. Jednak, aby była możliwość zawarcia umowy zadanie musi być 

uwzględnione w obecnym budżecie. 
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Burmistrz dodał, że odnośnie koncepcji będą  prowadzone jeszcze rozmowy. Projektant ma 

zakres zaprojektowania obszaru, jednak w tym obszarze prowadzone będą konsultacje z Radą 

Sportu i Komisją Budownictwa.    

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy procedura obejmuje sam projekt czy projektant 

będzie zobowiązany również do złożenia dokumentów do Starostwa celem uzyskania 

pozwolenia? 

Burmistrz poinformował, że projekt potrzebny jest do tego, aby gmina mogła aplikować  

o środki zewnętrzne. Proces realizacji rozpocznie się dopiero w momencie jak będzie 

pewność pojawienia się środków zewnętrznych na wykonanie zadania. Aktualnie przy 

stadionie wykonywane są tylko konieczne prace porządkowe. Projekt będzie ważny przez trzy 

lata, a jego realizacja rozpocznie się tylko w momencie pojawienia się środków 

zewnętrznych.  

Radna Ludmiła Lisowska zapytała o środki zabezpieczone na wynagrodzenia dla 

nauczycieli w kwocie prawie 270 000 zł. Czy kwota ta jest zabezpieczona przez subwencję 

oświatową? 

Skarbnik oznajmiła, że nie jest to subwencja. Wynagrodzenia dla nauczycieli uzupełniane są 

środkami wlanymi. W tej chwili zabezpieczone jest około 95% kwoty na wynagrodzenia dla 

nauczycieli. Jadwiga Zielińska oddała, że bardzo dużo nauczycieli odeszło na emeryturę,  

w związku z czym składany będzie wniosek o dofinansowanie kosztów związanych z wypłatą 

odpraw dla nauczycieli. 

Radna Ludmiła Lisowska zapytała o zawartą w budżecie kwotę 91 000 zł dla Szkoły  

w Moszczance.  

Skarbnik poinformowała, że są to środki zewnętrzne, które szkoła pozyskała na realizację 

projektu. 

Radna Ludmiła Lisowska pogratulowała pozyskania tak dużych środków na realizację 

zadań statutowych szkoły.  

Skarbnik dodała, że Zespół Szkolno Przedszkolny w Moszczance będzie realizować projekt 

finansowany w całości ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój na lata 2014-2020. 

Projekt będzie realizowany w latach 2020-2021. 

Radny Josel Czerniak poprosił o przygotowanie informacji na temat tego jak pandemia 

wpłynęła na wykonanie budżetu. 

Burmistrz oznajmił, że dochody analizowane są na bieżąco, jednak ciężko jest oszacować na 

co konkretnie wpłynął wirus. Nie będzie natomiast problemu w przedstawieniu ile Gmina 

wydała na działania minimalizujące skutki wirusa. 

Skarbik dodała, że materiał będzie miał zafałszowana wynik, ponieważ płatność podatku 

dochodowego od osób fizycznych jest odroczona o 3 miesiące. O ile w  tym miesiącu można 

wykazać, że w budżecie jest np. o 1 mln mniej, natomiast we wrześniu środki te zostaną 

uzupełnione.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta, w związku z powyższym Przewodnicząca podała projekt 

uchwały druk nr 510 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2020 rok (druk 510).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 
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Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXIX/482/2020 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2020 rok została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 5  do protokołu/ 

  

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2020 - 2023 (druk 511)  
Projekt uchwały druk nr 511 omówiła Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska. 

Radna Urszula Rzepiela odniosła się do informacji dotyczącej wykonanej koncepcji na 

przebudowę stadionu przy ulicy Kolejowej. Oznajmiła, że już w poprzedniej kadencji po 

dyskusjach uznano, że takie inwestycje powinny być analizowane w szerszych gronie. 

Wyraziła nadzieję, że tak będzie tym razem i że przy udziale wszystkich radnych  

i architektów zatrudnionych w urzędzie przeprowadzona zostanie prezentacja. 

Burmistrz zapewnił, że przed ogłoszeniem przetargu na dokumentację zostanie 

przeprowadzona dyskusja, a później pomysły i propozycje wniesione przez uczestników 

zostaną ujęte w zapisach projektowych.  

Radna Urszula Rzepiela zwróciła uwagę na zapis w uzasadnieniu „W miesiącu czerwcu br. 

podjęto uchwałę w sprawie zmiany planu miasta Prudnika. Rozpoczęcie procedury 

planistycznej i wybór biura projektowego nastąpi w bieżącym roku, natomiast zakończenie i 

płatność nastąpi w 2021 roku.”. Wyjaśniła, że uchwała podejmowana w czerwcu nie była 

uchwałą zmieniającą plan miasta tylko uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta, w związku z powyższym Przewodnicząca podała projekt 

uchwały druk nr 511 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2020 - 2023 (druk 511) .  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXIX/483/2020 zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2020 - 2023 

została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 6  do protokołu/ 

 

5. Zamknięcie porządku obrad. 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

XXIX Sesji rady Miejskiej w Prudniku.  
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Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

  

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Alicja Isalska 

 

 

 

 

 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


